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Referat fra møte i Nærutvalget – kommunedel 2 

Dato og tidspunkt: 9.mai 2023, kl. 20.40 – 21.30 
Sted: I.F. Birkebeinerens klubbhus, Ulevannsveien 60, Krokstadelva 

Innbyggerrepresentanter til stede: 
Gerhard Løhre 
Ranveig Synøve Skogly 
Per Ole Bjerknæs 
Beate Aanerød 

Politikerrepresentanter til stede: 
Gard Hofsvang (Ap) 
John Ragnar Stenersen (Sp) 

Forfall politikerrepresentanter: 
Wali Gilani (H) 

Forfall innbyggerrepresentanter: 
Janos Major (leder av nærutvalget) 
Erik A. Nedberg 

Møteleder og referent: Per-Vidar Bjerke, lokal koordinator, Drammen kommune 

Sak 07/23 Nærutvalgets prioritering av saker i 2023 

Kort beskrivelse: Nærutvalget setter hvert år opp en liste over de saker som utvalget ønsker å 

prioritere. Dette gjøres etter en innbyggerdialog der innbyggerne gjør utvalget kjent med 

utfordringer, behov og muligheter i kommunedelen. Årets innbyggerdialog ble gjennomført i 

perioden 15. til 30.april. 

Nærutvalgets medlemmer har tidligere fått tilsendt resultatet av innbyggerdialogen, og en 

oversikt over de ulike innspillene fra innbyggerne ble brukt som grunnlag for diskusjonen om 

hva som skal være årets prioriterte saker. 

Vedtak: Nærutvalget velger å prioritere seks saker i 2023. Saker meldt inn til utvalget tidligere 

og som er åpne følges opp videre. Nye saker som meldes inn vurderes fortløpende. 

Oversikt over nærutvalgets seks prioriterte saker i 2023: 

Barnas trafikksikkerhet 

Eknes arena (ny flerbrukshall) 

Ungdomsklubb 

Knutepunkt 

Krokstad sykehjem 

Nærmiljøanlegg. 

Sak 08/23 Nærmiljøanlegg 

Kort beskrivelse: Nærutvalget og innbyggerne kommunedel 2 er i år med på en prøveordning 

der innbyggerne kan komme med innspill når det gjelder prioritering av nærmiljøanlegg. Til 
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sammen 1 million kroner blir fordelt på de fem kommunedelene som er med i ordningen. 

Det har kommet inn 49 innspill som nå er oversendt Samferdsel, vei og park for vurdering, 

Etter vurdering så sendes saken tilbake til nærutvalget. 

Sak 09/23 Eventuelt 

Kort beskrivelse: To saker ble behandlet under eventuelt. 

Det har kommet en henvendelse fra Boligsameiet Krokstad terrasse. Henvendelsen gjelder 

både en ulovlighetssak (en byggesak), flere forhold vedrørende kommunal vei, og om 

vedlikehold av en kommunal eiendom (trær og belysning). 

I møtet ble det også stilt spørsmål om status for en tidligere behandlet sak som omhandler 

dugnad i kommunedelen for å bekjempe uønskede plantearter. Saken har også vært oppe i 

nærutvalget i kommunedel 2, og det er vedtatt at det er ønsket en felles dugnad i de to 

kommunedelene. 

Vedtak: Nærutvalget ber lokal koordinator i kommunedelen om å følge opp både 
henvendelsen fra Krokstad terrasse, og saken om en ønsket dugnad for å bekjempe uønskede 
plantearter i kommunedelen. 


